
  
    

Notulen van de vergadering van 14 mei 2024  

Aanwezig: 
Ann 
Marianne 
Hugo 
Hans 
Leonie Haddeman 
Marleen van Opzeeland 

 
 
 

Afwezig met bericht:  
 

1. Ann opent de vergadering en vraagt of wij nog iets gehoord hebben van 
Ernst. Hugo heeft paar maal geprobeerd contact te leggen maar helaas 
zonder resultaat. Hij zal eens langsgaan. 
 

2. -  Kruising Assumburg-Altenburg wordt verbeterd. Het is een onveilige                           
situatie voor de fietsers aldaar. Bewoners en eigenaar benzinepomp en 
garagebedrijf Motorhuis hebben een brief ontvangen. De bus zal blijven 
rijden. Deze wegwerkzaamheden zullen zeker 1,5 maand gaan duren en 
er zal in 4 fases worden gewerkt door de aannemer 
 
- De wegwerkzaamheden VH Goedhartlaan/Kleine Belt tot Asserweg 

zullen ongeveer een week duren. Het is niet bekend wanneer deze 
zullen starten. 
 

- Koningsspelen Vesterhavet/Klippeholm; wijkraad heeft geen 
negatieve reacties ontvangen van omwonenden 

 
- Er zijn 12 zienswijzen ingediend door omwonenden; reacties van de 

gemeente zijn deze week via aan brief aan de betreffenden duidelijk 
gemaakt. Er kan vanaf 6 mei binnen zes weken een bezwaar worden 
ingediend bij de Raad van State. Wanneer er een uitspraak kan 
worden verwacht, zal Leonie navragen. Ann geeft aan dat zij het 
jammer vindt dat de gemeente het vaak afdoet als gezeur. 
 

- De agenda van het ½ jaarlijkse overleg dorps/wijkraden is bekend. 
Ann vindt het jammer dat de onderwerpen te summier zijn en vraagt 
om meer informatie over de agendapunten zoals welke subsidies en 



  
    

wat voor luchtvaartzaken zullen er worden behandeld. Leonie zal 
navragen en extra informatie hieromtrent mailen. 

 
- Afsluitende mail naar alle pitchers volgt nog. 
 
- De wijkraadvergadering in juli zal worden verplaatst van 2/7 naar 

dinsdagavond 9/7 op verzoek van de gemeente. 
 
- Evaluatie deelscooters is bekend. 
 
- Leonie heeft mail ontvangen van een mevrouw betreffende 

verkeersveiligheid parkeerplaats bij ’t Kattegat. Zij stelde 
eenrichtingsverkeer voor maar gemeente gaat daar niet in mee want 
dat verbetert niet de situatie aldaar. 

 
3. Leonie zal Frank Put vragen hoe op dit moment de situatie is met de 

toewijzing van een muurschildering 
 

4. Vorige vergadering is niet doorgegaan dus geen notulen en actiepunten. 
 

5. Holmtuin bestaat nu 3 jaar en er zal een tuinfeest worden georganiseerd 
op 22 juni aanstaande. De wijkraad schuift aan. 
 

6. Sluiting. 
 

Volgende vergadering : dinsdag 4 juni 2024 om 19:30 uur in de hobby ruimte. 

Vergaderingen in 2024:  9/7 – 3/9 – 8/10 – 5/11 – 3/12 
 

Actiepunten: 

Contact opnemen met Ernst Hugo  
Nadere info mailen inzake 
agendapunten ½ jaarlijks overleg 

Leonie  

Uitspraak raad van State navragen 
inzake bezwaar brengparkje 
Lindholm 

Leonie  

   



  
    

 


